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Svenska Brukshundklubbens utskott för 
hundägarutbildning

PROTOKOLL 2/2023

Datum: 2023-02-07

Tid: 19.00-21.00

Plats: Teams

Närvarande: Ange ev. § nedan

Ordförande Carin Josefsson

Carina Norberg

Åsa Almgren

Johanna Jervgren

Jenny Fritzon

Lena Funseth Norberg

Anmält förhinder: Annelie Damberg

Carina Andersson       

Från kansliet: Agneta Olsson

Ange ev. § nedan

Övriga deltagare:

Justerare: Johanna Jervgren

Vid protokollet: Agneta Olsson
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§ 2 MÖTETS ÖPPNANDE  
Sammankallande Carin Josefsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade 
sammanträdet öppnat. 

§ 3 VAL AV JUSTERARE 
Johanna Jervgren valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 

§ 4 VAL AV PROTOKOLLFÖRARE DIALOGMÖTESPUNKTER 
Åsa Almgren och Johanna Jervgren valdes till protokollförare för dialogmötespunkter. 
Åsa och Johanna kommer tillsammans att hålla i årets första dialogmöte med distrikten.  

§ 5 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 
Utskottet beslutade att godkänna framlagt förslag på dagordning. 

§ 6 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Protokoll nr 5 och nr 7 2022 samt nr 1 2023 godkändes och lades till handlingarna.  

Protokoll nr 6 2022 är ännu inte är godkänt av förbundsstyrelsen (FS), och kan därför inte 
godkännas och läggas till handlingarna. 

§ 7 MINNESANTECKNINGAR OCH RAPPORTER FRÅN 
UTSKOTTSGRUPPER, FÖRBUNDSSTYRELSEN OCH KANSLI  
Förelåg minnesanteckningar från utskottets utskottsgrupper enligt nedan. Sammankallande för 
utskottsgrupperna rapporterade kort från utskottsarbetet. 

a. UG Allmänlydnad 1 och 2: 
Johanna Jervgren rapporterade att utskottsgruppen har haft tre korta, digitala möten med 
förberedelser inför utbildningen till SBK Lärare steg 2 som startar innevarande vecka. Sex 
deltagare kommer att gå hela utbildningen, och ytterligare två deltagare kommer att vara 
med den första fysiska kurshelgen i Yxnerum som uppdatering. 
 
Johanna informerar vidare om att utskottsgruppen har tittat på olika uppdateringar som 
behöver göras i SBK Utbildning. Nästa projekt för gruppen är att ta fram ett 
valideringsunderlag för både lärare och instruktör steg 2. 
 

b. UG Specialsök 
Lena Funseth Norberg informerade att utskottsgruppen har haft mycket kontakt den 
senaste tiden med anledning av en ny uppdatering för specialsöksinstruktörer som är på 
gång att starta i SBK Utbildning. Inbjudan ska skickas ut inom kort.  
 
Lena informerade vidare att hon och Maria Gabrielsson har genomfört en informationskväll 
om specialsök i Småland, inbjudna av Studiefrämjandet. Kvällen blev mycket lyckad och 
planen är nu att Brukshundklubben ska bjuda in alla distrikt till motsvarande 
informationskvällar under våren.  
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c. UG Rallylydnad 
Carina Norberg rapporterade att utskottsgruppen har haft ett möte där man diskuterat den 
inställda (pga. för få anmälda) utbildningen till SBK Lärare Rallylydnad. Gruppen 
planerar nu för att man ska kunna genomföra utbildningen under 2024.  
 
Carina informerade vidare att utskottsgruppen erbjuder en Zoomträff en gång per termin 
för alla SBK Rallylydnadslärare. Vid den kommande träffen ska man visa Jessica Manns 
föreläsning om Blygerhundar.  
 
Carina informerade avslutningsvis att utskottsgruppen ska fråga alla distrikt om vilka som 
har rallylydnadsinstruktörer som har behov av uppdatering, och att allting är uppdaterat i 
SBK Utbildning. 
 

d. UG Bruks/tävlingslydnad 
Carina Andersson ej närvarande.  
 

e. UG Avtalsinstruktörer 
Anneli Damberg ej närvarande. 

 
f. UG Naturbruk 

Åsa Almgren rapporterade att utskottsgruppen haft ett möte. Gruppen har fullt fokus på 
den remiss som kommit från Skolverket med förslag på nya kursplaner inom ämnet 
Hundkunskap. Förslaget innebär bl.a. att en hundkurs tas bort, och även möjligheten till 
att erbjuda en specialisering inom hund försvinner. Kommande möte är det ett möte med 
Djurbranschens Yrkesnämnd (DYN) där remissen ska diskuteras. I dessa lägen saknas det 
verkligen en branschorganisation. 

 
g. UG Friskvård 

Jenny Fritzon informerade att det verkligen behövs en utskottsgrupp inom friskvård, och 
att lämpliga personer måste hittas. Jenny håller på att skapa ett formulär till 
friskvårdsinstruktörerna där de ska få svara på olika frågor och bl.a. om någon är 
intresserad av att jobba i den centrala organisationen.  
 
Utskottet uppdrog till Jenny Fritzon att börja formulera en uppdragsbeskrivning för UG 
Friskvård för att kunna underlätta arbetet för en kommande utskottsgrupp. 
 
Jenny rapporterade vidare att hon har varit i kontakt med Marie Söderström angående en 
fortbildning i balansboll för friskvårdsinstruktörerna, och hon har fått ett kostnadsförslag. 
 

h. UG Patrullhund 
Åsa Almgren informerade att hon har haft ett digitalt möte med Jöran Wikbladh efter 
Verksamhetskonferensen i november för att diskutera hur man kan samarbeta och hur 
utskottet för hundägarutbildning kan hjälpa till. En viktig uppgift är att försöka få alla 
lärare och instruktörer att SE ekipage som kan vara lämpliga för tjänstehundssidan. 
 

i. Rapport från förbundsstyrelsen (FS) 
Carin Josefsson rapporterade att den senaste helgen innebar FS-möte samt 
Organisationskonferens och tjänstehunds utbildningsdagar. Det var en bra helg med många 
bra föreläsningar.   
 
Carin informerade vidare att Studiefrämjandet frågar om utskottet för hundägarutbildning 
har några nomineringar till deras förbundsstyrelse.  
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Peter Lind är ny sammankallande för utskottet för samhällsnytta, och han vill gärna 
samarbeta med utskottet för hundägarutbildning. Utskotten ska exempelvis samarbeta i 
samband med Tjänstehundsskolan då nya instruktörer ska certifieras. 
  

j. Rapport från förbundskansliet 
Agneta Olsson rapporterade att hon nu nästan enbart arbetar inom hundägarutbildning, 
men att hon fortsatt stöttar upp inom avel och hälsa vid behov. Den senaste tiden har det 
varit mycket arbete med SBK utbildning i form av uppdateringar och ändringar. Eftersom 
SBK Utbildning hela tiden växer är planen att också gå igenom och rensa bort sådant som 
är gammalt och inaktuellt. 

§ 8 RESULTAT OCH MÅLUPPFÖLJNING 
Ekonomiskt utfall  

Förelåg ekonomiskt utfall per 2022-11-30. Utskottet kunde konstatera att ungefär halva 
budgeten var förbrukad vid detta datum. 

§ 9 BESLUTS- OCH UPPFÖLJNINGSÄRENDEN 
a. Friskvårdsinstruktörsutbildning 2023 

Jenny Fritzon informerade att det kommer in intresseförfrågningar till kansliet om att 
erbjuda en friskvårdsinstruktörsutbildning under 2023. Detta är inget som utskottet har 
budgeterat för. 

Britta Agardh är vidtalad och har förslag på både datum och plats för en ny utbildning. 
För att kunna arrangera utbildningen behövs även en SBK Lärare som huvudansvarig för 
utbildningen.  

Utskottet beslutade att erbjuda en friskvårdsinstruktörsutbildning under 2023. 

Utskottet uppdrog till Jenny Fritzon och Agneta Olsson att arbeta vidare med att 
arrangera utbildningen.  

b. Informationsdrive om utbildningsmodellen 

Carin Josefsson föreslog att utskottet ska satsa på att göra en informationsdrive om 
utbildningsmodellen. Carin erbjuder sig att på börja en stomme i en PP-presentation som 
utskottet sedan kan arbeta vidare med under nästa fysiska möteshelg.  

§ 10  INKOMNA SKRIVELSER 
Förelåg inga inkomna skrivelser. 

§ 11 UTGÅENDE SKRIVELSER 
Förelåg inga utgående skrivelser. 

§ 12 ÄRENDEN TILL FÖRBUNDSSTYRELSEN (FS) 
Förelåg inga ärenden till FS från detta möte. 



Svenska Brukshundklubben  Utskottet för hundägarutbildning. Protokoll 2/2023 
 

5 

§ 13 ÖVRIGA ÄRENDEN 
a. Lärarevent - planering 

Carin Josefsson informerade att utskottet preliminärt bokat in att årets lärarevent 
ska äga rum i november. Förslag på tema är mentalitet kopplat till hundträning. 
Eventet ska även inkludera utbildning i SBK Utbildning. 

Utskottet ska arbeta vidare med detaljplaneringen av årets lärarevent vid sitt fysiska 
utskottsmöte i mars.  

b. Ny ledamot till utskottet/UG Avtalsinstruktör 

Carin Josefsson rapporterade att då Anneli Damberg meddelat att hon kliver av 
utskottet och som ansvarig för UG Avtalsinstruktör måste utskottet hitta en ny 
ledamot. 

Utskottet diskuterade att det är lämpligt att den nya ledamoten själv är 
avtalsinstruktör, och bestämde att man ska skicka ut en förfrågan till alla som är 
avtalsinstruktörer idag om någon är intresserad. 

Utskottet uppdrog till Carin Josefsson och Agneta Olsson att skriva en förfrågan.  

c. Policy publicering av bilder  

Åsa Almgren informerade om att frågan gällande publicering av bilder på privata 
, och att det finns ett behov av att hitta en 

policy för var och hur sådana bilder läggs ut. 

Carin Josefsson ska kolla upp om det finns någon central policy inom 
Brukshundklubben gällande bildpublicering innan utskottet arbetar vidare med 
frågan. 

d.  

Jenny Fritzon tog upp frågan 
att det idag finns två kursplaner för att bli friskvårdslärare. En för SBK Lärare och 
en riktad till friskvårdsinstruktörer där hela lärarutbildningen saknas (som ett 
snabbspår). 

Utskottet är eniga om att detta måste göras om.  

Utskottet uppdrog till Jenny Fritzon och Agneta Olsson att ta reda på lite 
bakgrundsfakta i frågan inför nästa utskottsmöte.  

§ 14  BORDLAGDA ÄRENDEN OCH PÅGÅENDE UPPDRAG 
a. Namnbrickor till lärare. Carin Josefsson informerade att arbetet med att få fram listor på 

alla lärare fortsätter. 

b. Broschyr avtalsinstruktör: Bordlägges. 

§ 15 OMEDELBAR KOMMUNIKATION AV FASTSTÄLLDA 
BESLUT 
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Inget. 

§ 16 NÄSTA SAMMANTRÄDE 
Utskottet beslutade att nästa möte är ett fysiskt möte den 18-19 mars 2023 på Radisson 
Blu Arlandia Hotel. 

§ 17 MÖTETS AVSLUTANDE 
Mötesordförande tackade de närvarande och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Justeras:  Justeras:  Vid protokollet: 

 

Carin Josefsson  Johanna Jervgren Agneta Olsson 
Mötesordförande 

Det justerade protokollet redovisar vad som avhandlats på sammanträdet. Beslut som 
fattats kan dock bli föremål för ändring av Svenska Brukshundklubbens förbundsstyrelse 
(FS). 
 

 


